



# BUFFALO PUBLIC SCHOOLS

၂၀၁၉ စက်တင်ဘာ

ချစ်လှစွာသော လက်ရှိ ဘဝအစိုးရကျောင်းမှ ၄၊ ၆၊ ၈ တန်း ကျောင်းသားများ၏ မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများ/စောင့်ရှောက်သူများ ခင်ဗျား-

လူကြီးမင်းကလေးပညာရေးအတွက် Olmsted Middle/High School (#156) သို့ မဟုတ် City Honors School (#195) ကို စဉ်းစားလိုပါက လက်ရှိ ၄၊ ၆၊ ၈ သို့ မဟုတ် တန်းကျောင်းသားများ နောက်နှစ် ၂၀၂၀-၂၀၂၁ စာသင်နှစ်အတွက် စာရင်းသွင်းရန် ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို ၎င်းတို့၏ပင်မကျောင်း ပုံမှန်ကျောင်းချိန်တွင် ဖြေဆိုရန်အခွင့်ရရှိပါသည်။ ဤအခွင့်ရေးကိုရယူရမည်ဟု သတ်မှတ်ထားသည်မဟုတ်ပါ။ လက်ရှိ ၄တန်း၊ ၆တန်း၊ ၈တန်းကျောင်းသားများအတွက် အောက်တိုဘာ ၂၆ နံနက် ၈ နာရီနှင့် တန်းကျောင်းသားများအတွက် ၁ နာရီတွင် Olmsted Middle/High School (#156) တွင် စနေနေ့ အစားထိုးအချိန်တွင် ဖြေဆိုရန်လည်းရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ စာစစ်ရက်နှင့်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲအကြောင်းကို ဘဇလိယာအစိုးရကျောင်းအင်တာနက်စာမျက်နှာတွင် ကြည့်ပါ။

[www.buffaloschools.org](http://www.buffaloschools.org) "Olmsted 156/City Honors 195 Admissions" ကိုနှိပ်ပါ။

ကျောင်းသားများဝင်ခွင့်တစ်ကြိမ်သာဖြေခွင့်ရှိသည်။ ကျောင်းနှစ်ကျောင်းလုံးအတွက်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို မေးခွန်းလွှာပုံစံတူတစ်ခုတည်းကိုသာအသုံးပြုသည်။ ကျောင်းတွင်းစစ်ခြင်းကို ၂၀၂၀-၂၀၂၁ စာသင်နှစ်တွင် ၅တန်း၊ ၇တန်း၊ ၉တန်းတက်မည့်သူများဖြေဆိုနိုင်သည်။ ဘဇလိယာအစိုးရကျောင်းသားမိဘများအနေဖြင့် ခုံအကန့် သတ်ဖြင့်ဖွင့်သည့်အခြား အတန်းများကိုစိတ်ဝင်စားပါက စီစဉ်ထားသည့်စနေနေ့ များတွင်သာ မိမိတို့ ကလေးများ ဖြေဆိုစေရမည်။ ထိုအသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဘဇလိယာအစိုးရကျောင်းအင်တာနက်စာမျက်နှာတွင် ကြည့်ပါ။

ဘဇလိယာအစိုးရကျောင်းသားဖြစ်ပါက ဝင်ခွင့်ဖြေပြီးလျှင် နောက်ထပ်လျှောက်လွှာတင်ရန်မလိုအပ်ပါ။ Olmsted Middle/High School (#156) နှင့် City Honors School (#195) နှစ်ကျောင်းစလုံးတွင် ၎င်းတို့ အတွက် အလားအလာရှိသည့်ရုံးနေရများကို အလိုအလျောက်အဆင့်အတိုင်းစီမံပေးခြင်းဖြစ်သည်။ လွှဲပြောင်းခွင့်အတွက်များမှာ အကန့် အသတ်ရှိသဖြင့် လက်ရှိဘဇလိယာအစိုးရကျောင်း တန်းကျောင်းသားအားလုံး မူလတန်းကျောင်းမှထွက်ခွာတော့မည်ဖြစ်သဖြင့် အခြားကျောင်းရွေးစရာများအတွက် ၎င်းတို့ ကျောင်းအကြံပေးနှင့် အထက်တန်းကြို ပုံမှန်လျှောက်လွှာကိုလည်း ဖြည့်ရမည်ဖြစ်သည်။

မိမိကလေးကို ၎င်းတို့ ကျောင်းတွင်သာ ဝင်ခွင့်ဖြေစေလိုပါက အောက်ပါခွင့်ပြု ချက်စာကို ဖြည့်၍လက်မှတ်ထိုးပါ။ ကျေးဇူးပြု၍ တာဝန်ရှိသူတစ်ယောက်ယောက်မှ မိမိကလေးတက်နေသည့် ကျောင်းသို့ ၂၀၁၉ စက်တင်ဘာ ၂၀ မတိုင်ခင်တွင် ပင်မရုံးခန်းသို့ တိုက်ရိုက်ပြန်လည်ပို့ ဆောင်ပေးပါ။ စာရင်းသွင်းထားသည့် မိဘများအား စာဖြေဆိုရမည့်ရက်ကို ကျောင်းအသီးသီးမှ အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်သည်။ စာစစ်ခြင်းကို အောက်တိုဘာနှင့်နိုဝင်ဘာ ကာလများတွင်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်းသို့ မဟုတ်အကူညီလိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ Ms. Walker သို့ 816-1583 တွင်ဆက်သွယ်ပါ။

ဤဖြတ်ပိုင်းကိုဖြတ်၍ မိမိကလေးတက်သည့်ကျောင်း ပင်မရုံးခန်းသို့ စက်တင်ဘာ ၂၀ မတိုင်ခင်ပြန်ပို့ ပေးပါ။ ကျောင်းသားတစ်ယောက်လျှင်ဖြတ်ပိုင်းတစ်ခု။

Frederick Law Olmsted Middle/High School P.S. #156 နှင့် City Honors P.S. #195 ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲ ၂၀၂၀-၂၁ ၅တန်း ၇တန်း

သို့ မဟုတ် ၉တန်းကျောင်းသားများအတွက်

ကျောင်းသားအမည်	မွေးသက္ကရာဇ်
ကျောင်းသားအိုင်ဒီနံပါတ်	
လက်ရှိကျောင်း	လက်ရှိအတန်း
မနှစ်ကကျောင်း (၂၀၁၈-၁၉)	မနှစ်ကအတန်း (၂၀၁၈-၁၉)
မိဘ/အုပ်ထိန်းသူအမည်	ဖုန်းနံပါတ်

သက်ဆိုင်သမျှဖြစ်ပါ။ မိမိကလေးတွင်

အထူးပညာရေး IEP \_\_\_\_\_ 504 ADA အစီအစဉ် \_\_\_\_\_ ENL (အင်္ဂလိပ်စာကို ဘာသာစကားအသစ်အဖြစ်) ဝန်ဆောင်မှုများ \_\_\_\_\_

*“Putting Children & Families First to Ensure High Academic Achievement for All”*